
ACTA ASSEMBLEA D'AFA ORDINÀRIA 
 
Curs escolar: 2021-2022 
 
Data: 16 de juny del 2022 
Hora d'inici: 17:15h 
Hora de finalització: 19:30h 
 
A l’assamblea assisteixen 12 persones de manera presèncial al menjador de 
l’escola. 
 
1- Aprovació de l’acta anterior. 
L’acta queda aprobada. 
 
2-Resum del curs per part de cada comissió. 
Comissió de famílies: Taller sexualitat pels alumnes de 6è i un altre obert a les 
famílies. És valorat molt positivament i es valora ampliar a altres cursos. 
El taller d’acompanyament familar a tornat a ser presencial i ha funcionat molt bé i 
amb més participants que mai. 
Comissió colla gegantera: La colla ha fet més acutacions que mai, però hi hagut 
problemàtica amb el cercavila de Santa Eulàlia perquè es va anul·lar i 5 dies abans es 
va tornar a activar. Es va participar per primera vegada a la trobada de gegants 
escolars de Catalunya a Sant Feliu de Llobregat, molt ben organitzat, però hi va faltar 
assitència de famílies de l’escola. Els tabals fan assajos a la sala dels diables de 
Montbau, S’ha de reactivar els assajos a l’escola. Es proposa que participin més nens. 
Potser és una bona opció fer assajos només un mes abans de les actuacions en 
comptes de cada divendres a la tarda. 
Comissió festes: S’ha realitzat la sortida a Sant Medir al mes de març i la sortida 
nocturna al juny. Per incentivar la participació es posaran les dates de les sortides al 
calendari de la web de l’escola. 
Comissió solidària: Es van recollir aliments i roba pels refugiats ucraïnesos. Els 
aliments es van portar a l’associació del barri per enviar-ho a Ucraina, però com roba 
no en necessitaven es va contactar amb l’assiciació de l’Hospitalet del Llobregat 
Mujeres de entre tierras (són dones que ajuden als més necessitats de la ciutat) per 
entregar tota la resta de material que les famílies havien aportat a l’escola. 
Coral Balooniana: Els assajos es fan els dijous a l’escola. Són 8 membres. Ara no hi 
ha cap participant de l’escola, s’anima a participar. 



Comissió pas a l’institut: No ha funcionat. No s’ha pogut parlar amb l’escola 
d’aquest tema. Un pare proposa que es faci una comissió de suport a l’escola 
pública. 
Comissió científica: Després de l’èxit de l’última edició, es proposa fer la propera 
festa científica a mitjants de novembre, on científics i nens de l’escola facin els 
tallers. Es realitzarà una  Nit de recerca a finals de setembre per a totes les 
famílies. El següent curs hi haurà un assesor científic de la UAB que col·laborarà 
amb l’escola. 
Comissió extraescolars: Al juliol es presentarà la nova graella de extraescolars pel 
curs que ve, perquè està pendent d’aprovació pel consell escolar. Al setembre hi 
haurà el tastet de les extraescolars i les inscripcions. Començaran a l’octubre amb 
grups barrejats i per cicles (infantil, mitjans i grans). Ha sigut un any complicat, 
però s’han pogut acabar totes les extraescolars. El casal d’estiu es farà a l’escola 
els pins amb l’empresa Aula 2. Hi han moltes inscripcions. 
Comissió menjador: El curs que ve es segueix amb 7 i tria. 
Comissió econòmica: Passem al punt número 3 de l’ordre del dia. 
 
3- Presentació de l’estat de comptes. 
La situació dels comptes de l’AFA és crítica. Hi hagut molts més gastos per culpa 
de la pandèmia, perquè els 2 últims anys s’han fet els grups bombolla amb molts 
més monitors per menys nens a les extraescolars i a acollida, també hi hagut 
moltes més comissions per impagaments de rebuts del banc, i s’ha millorat el sou 
de la mestra de plàstica des de fa 3 anys. 
Per revertir aquesta situació s’ha convocat una junta de l’AFA extraordinària per 
aprovar l’augment de preus. 
 
4- Precs i preguntes. 
Cap comentari. 
 
 
 
 
Presidenta                                                    Secretari 
Nerea Palacios                                              Ferran Ferran 


